

**Register of Declaration of Interests of  
Members of the Property Management Services Authority or  
its Committee(s)**

物業管理業監管局或其成立的委員會  
成員申報須予登記的利害關係

Name of Member 成員姓名: 黃巧欣

**Registrable Interests**  
須登記的利益

1. Proprietorships, partnerships or directorships of any public or private company (See note 1)

東主、合夥人或公共或私人公司之董事身份 (見註 1)

*(Please put an asterisk [\*] against remunerated directorship.)*

*(請於受薪董事身份前加上記號[\*])*

Please see the attached.

2. Remunerated employments, offices, trade, professions or vocations (See note 2)

受薪聘任、職位、行業、專業工作或職業 (見註 2)

*(Where a firm is named, please briefly indicate the nature of the firm's business.*

*如提到公司名稱，請簡述該公司的業務性質。)*

Please see the attached.

3. Shareholdings in any companies, public or private (one-hundredth or more of the issued share capital of the company) (See note 3)

公共或私人公司的股份(佔該公司已發行股本的百分之一或以上) (見註 3)

(Please list each company below, indicating in each case the nature of its business.

請在下欄列出各有關公司的名稱，並說明每間公司的業務性質。)

Please see the attached.

4. Land or property owned in the Hong Kong Special Administrative Region or overseas (See note 4)

在香港特別行政區或海外所擁有的土地或物業 (見註 4)

Please see the attached.

5. Other declarable interests (See note 5)

其他須予以登記的利害關係 (見註 5)

Please see the attached.

Please provide information on separate sheets if necessary. Please sign on every such separate sheet.

如有需要，可另頁提供資料。請於另頁的每頁上簽名作實。

Signature

簽名

Name

姓名

Date

日期

:

:

:



黃巧欣

- 8 DEC 2022

1. Proprietorships, partnerships or directorships of any public or private company
  - (a) Founding Partner, Shum Wong & Co., Solicitors\* (legal services)
  - (b) Director, SWC Company Services Limited\* (company secretarial services)
  
2. Remunerated employments, offices, trade, professions or vocations  
N/A
  
3. Shareholdings in any companies, public or private (one-hundredth or more of the issued share capital of the company)
  - (a) SWC Company Services Limited (company secretarial services)
  
4. Land or property owned in the Hong Kong Special Administrative Region or overseas  
N/A
  
5. Other declarable interests  
N/A

